
 

 

 

 

Tarnów, 3 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.173.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XI sesji Rady Miejskiej 28 listopada 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Dominik Gondek złożył następujące 
wnioski i zapytania:  

1. W imieniu mieszkańców ulicy Gołębiej poprosił o wyrównanie ubytków w szutrowej nawierzchni 
tej drogi. Mieszkańcy nie oczekują wykonania kompleksowego wykonania drogi asfaltowej. Proszą 
jedynie o utwardzenie i wyrównanie nawierzchni. 

2. Nawiązał do swojego pytania, jakie padło na poprzedniej sesji dotyczącego oświetlenia na ulicy 
Bitwy o Wał Pomorski, na które padła ustna odpowiedź Prezydenta Jakuba Kwaśnego. Radny chciał 
wiedzieć, kto jest właścicielem oświetlenia przy tej ulicy. Jeśli właścicielem oświetlenia jest miasto 
Tarnów, to radny prosi o naprawę dwóch lamp znajdujących się na tej ulicy przy Przedszkolu nr 26. 
Lampy te nie działają od ok. 2 miesięcy. 

3. Poruszył problem z papierowymi paragonami, które otrzymują mieszkańcy w momencie 
wniesienia opłaty za udostępnienie szafki depozytowej na pływalni letniej. Chciał wiedzieć, co ma 
zrobić klient pływalni z tym paragonem w momencie, kiedy idzie się kąpać i paragon zostaje 
zniszczony, w efekcie czego jest problem z otwarciem szafki depozytowej. Radny uważa, że tego 
problemu nie było dwa lata temu i poprosił o zainteresowanie się tą sprawą.    

4. Poprosił o wyznaczenie miejsc parkingowych przy ulicy Leśnej. Na odcinku od bloku Leśna 16 do 
skrzyżowania z ulicą Do Prochowni jest ok. 200 metrów dość szerokiej jezdni, na której można 
wyznaczyć miejsca parkingowe wzdłuż ulicy. Radny jest przekonany, że mieszkańcy będą 
zadowoleni z wykonania dodatkowych miejsc parkingowych.   


